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          ROMÂNIA  

JUDEŢUL HUNEDOARA 

MUNICIPIUL ORĂŞTIE 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi, 27 martie 2025 cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului local al 

municipiului Orăștie. 

 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu 5 zile înainte de data stabilită.  

 Din totalul de 18 consilieri locali în funcție la ședință sunt prezenți 15 consilieri 

locali. Lipsesc consilierii locali Ionică Mircea, Popa Dorin Ioan și Teodorescu Octavian 

Alexandru. 

 La ședință participă primar ing.Ovidiu Bălan, viceprimar Cristian Hendrea, secretar 

general Călin Costoiu, funcționari publici din cadrul aparatului de specialitate al 

Primarului și mass-media locală. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, procesul verbal al ședinței 

extraordinare din data de 19 martie 2025 a fost pus la dispoziția consilierilor locali și 

întreabă dacă există obiecții cu privire la acesta. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian arată că, în procesul verbal după ce s-a votat 

proiectul de hotărâre s-a consemnat felul cum au votat consilierii locali de la Alianța 

pentru Unirea Romanilor și îi întreabă pe aceștia dacă au solicitat în mod special să se 

consemneze cum au votat.  

 Dna consilier local Fugaciu Nadina Rodica nu își aduce aminte dacă a solicitat acest 

lucru. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian menționează că, se consemnează nominal 

doar dacă se solicită acest lucru. 

 Dl consilier local Blaga Cristian intervine și precizează că, dl consilier local 

Teodorescu Octavian Alexandru a solicitat la ședința anterioară să se consemneze cum s-a 

votat.  

 Președintele de ședință supune la vot procesul verbal in forma comunicata, care este 

aprobat cu unanimitate de voturi.  

  Președintele de ședință, dna consilier local Fugaciu Nadina Rodica prezintă 

următorul proiect al ordinii de zi : 

 1.Proiect de hotărâre privind modificarea Programului achizițiilor publice aferent 

Proiectului “Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente TIC a unităților de 

învățământ preuniversitar și a unităților conexe din Municipiul Orăștie” aprobat prin 

H.C.L nr.193/2023. 

 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Plan Urbanistic Zonal și a 

Regulamentului Local de Urbanism – ”Construire locuințe familiale, 

branșamente/racorduri la utilități, operațiuni notariale  privind circulația imobiliară, 

strada Pricazului, f.n, Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara”. 

 3.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Plan Urbanistic Zonal și a 

Regulamentului Local de Urbanism – ”Construire locuințe familiale, 

branșamente/racorduri la utilități, operațiuni notariale  privind circulația imobiliară, 

strada Dr.Ioan Mihu, f.n, Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara”. 
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 4.Proiect de hotărâre privind  modificarea componenței nominale a Comisiei 

Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism a Municipiului Orăștie aprobată prin 

H.C.L nr.3/2018. 

 5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru organizarea, 

repartizarea şi funcționarea parcărilor publice de reşedinţă aflate pe raza  municipiului 

Orăştie. 

 6.Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosință gratuită a unui teren în vederea 

construirii unei locuințe proprietate personală, în condițiile Legii nr.15/2003. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de 

închiriere nr.1/1997 având ca obiect spațiul din imobilul situat în municipiul Orăștie, 

str.Grădiștei, care expiră în luna aprilie 2025. 

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei unui contract de 

concesiune pentru terenul aferent unui atelier din municipiul Orăștie situat în 

str.Primăverii, nr.31 care expiră în luna aprilie 2025. 

9.Proiect de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului public al Municipiului Orăștie, județul Hunedoara. 

10.Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr.7/2025 

referitoare la însușirea raportului de evaluare şi a vânzarii, cu drept de preempțiune, a 

unui teren intravilan situat în Municipiul Orăştie, Str.Cloșca, Nr.29 înscris în CF 62103 

Orăștie. 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare 

aferentă obiectivului de investiții – ”Reabilitarea, modernizarea și creșterea calității și 

accesibilității la educație din cadrul Școlii Gimnaziale „Dr. Aurel Vlad” din Municipiul 

Orăștie strada Luminii, nr. 10”. 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare 

aferentă obiectivului de investiții – ”Reabilitarea, modernizarea și creșterea calității și 

accesibilității la educație din cadrul Colegiului Național „AUREL VLAICU” ”din 

Municipiul Orăștie, strada Gheorghe Lazăr Nr.8. 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare 

aferentă obiectivului de investiții – ”Reabilitarea, modernizarea și creșterea calității și 

accesibilității la educație din cadrul Grădiniței „Căsuța cu Povești” din Municipiul 

Orăștie, strada Pricazului, nr.6”. 

14.Proiect de hotărâre privind modificarea Statutului Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară „Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetare pentru anul 2024 al 

Regiei Publice Locale Ocolul Silvic ”Valea Orăștiei” R.A Orăștie. 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 

Regiei Publice Locale Ocolul Silvic „Valea Orăştiei” R.A Orăștie pe anul 2025. 

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind procedura pentru 

înregistrarea, evidența şi radierea vehiculelor pentru care există obligativitatea 

înregistrării, de pe raza administrativ-teritorială a Municipiului Orăștie. 

18.Proiect de hotărâre privind modificarea componenței comisiei de  evaluare şi 

selecţie a solicitărilor de finanţări nerambursabile, alocate din bugetul local al 

municipiului Orăştie, în baza Legii nr.350/2005 aprobată prin H.C.L nr.144/2020. 

19.Proiect de hotărâre privind repartizarea consilierilor locali pe zone de 

responsabilitate la nivelul municipiului Orăștie. 

20.Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr.4/2025 

referitoare la aprobarea Planului de lucrări de interes local pe anul 2025 ce vor fi prestate 

de persoanele care beneficiază de venitul minim de incluziune. 
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21.Proiect de hotărâre  privind modificarea articolului 5, alin.(1) al Hotărârii 

Consiliului Local nr.22/2025 referitoare la stabilirea unor măsuri ca urmare a finalizării 

procedurii de selecție pentru desemnarea membrilor în Consiliul de Administrație al  S.C 

Activitatea Goscom S.A. Orăștie. 

22.Proiect de hotărâre  privind respingerea plângerii prealabilă formulată de  

Tăbăcaru Iulia-Elena împotriva Hotărârii Consiliului Local nr.309/2024. 

 23.Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 

Municipiului Orăștie a unui președinte de ședință care va conduce ședințele în luna 

aprilie 2025.   

 24.Întrebări-interpelări. 

 În afara ordinii de zi, dl primar propune : 

25.Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al 

municipiului Orăștie pe anul 2025 în vederea aprobării suportării cheltuielilor ocazionate 

de vizita unei delegații olandeze din orașul înfrățit Sliedrecht – Olanda, în perioada 9-12 

aprilie 2025. 

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării unor servicii juridice de 

consultanță, asistență şi reprezentare de la un avocat, în dosarul nr. 1164/272/2024. 

27.Raportul Primarului privind starea economică, socială și de mediu a 

municipiului Orăștie pentru anul 2024. 

 Proiectul de hotărâre împreună cu completările ulterioare este supus la vot și 

aprobat în unanimitate. 

 La primul punct al ordinii de zi, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele 

inițierii proiectului de hotărâre privind modificarea Programului achizițiilor publice 

aferent Proiectului “Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente TIC a 

unităților de învățământ preuniversitar și a unităților conexe din Municipiul Orăștie” 

aprobat prin H.C.L nr.193/2023. 

 Dl director Stănilă Marius dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 8 voturi.  

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.68/2025 privind modificarea Programului achizițiilor 

publice aferent Proiectului “Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente TIC 

a unităților de învățământ preuniversitar și a unităților conexe din Municipiul Orăștie” 

aprobat prin H.C.L nr.193/2023. 

 La punctul al doilea al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea unui Plan Urbanistic Zonal și a Regulamentului Local de 

Urbanism – ”Construire locuințe familiale, branșamente/racorduri la utilități, operațiuni 

notariale  privind circulația imobiliară, strada Pricazului, f.n, Municipiul Orăștie, Județul 

Hunedoara”. 

 Dl inspector Tudorașcu Mircea prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

urbanism şi amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian întreabă că, în cazul aprobării unui plan 

urbanistic zonal nu era necesar și avizul de la mediu. I se răspunde de către dl inspector 

Tudorașcu Mircea care menționează faptul că, toate avizele au fost obținute la faza de 

analiză în comisia tehnică de urbanism și amenajarea teritoriului și toate avizele care au 

fost solicitate în certificatul de urbanism urmat de avizul de oportunitate au fost 
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prezentate. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian întreabă dacă a fost obținut și avizul 

arhitectului-șef. I se răspunde de către dl inspector Tudorașcu Mircea care arată că, 

proiectul a fost obținut avizul arhitectului-șef. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian întreabă că avizul arhitectului-șef nu ar fi 

trebuit atașat la proiectul de hotărâre. 

 Dl inspector Tudorașcu Mircea precizează că, daca acesta nu a fost atașat 

materialelor comunicate, dacă se dorește putem face dovada că acest aviz există. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian solicită ca avizul arhitectului – șef pentru 

ambele proiecte să fie comunicate pe adresa de e-mail, iar pe viitor la materiale de ședința 

să fie atașate și avizele obținute.    

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat 13 voturi „pentru”, iar doi 

consilieri locali s-au abținut de la vot. 

 Se adoptă Hotărârea nr.69/2025 privind aprobarea unui Plan Urbanistic Zonal și a 

Regulamentului Local de Urbanism – ”Construire locuințe familiale, 

branșamente/racorduri la utilități, operațiuni notariale  privind circulația imobiliară, 

strada Pricazului, f.n, Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara”. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea unui Plan Urbanistic Zonal și a Regulamentului Local de 

Urbanism – ”Construire locuințe familiale, branșamente/racorduri la utilități, operațiuni 

notariale  privind circulația imobiliară, strada Dr.Ioan Mihu, f.n, Municipiul Orăștie, 

Județul Hunedoara”. 

 Dl inspector Tudorașcu Mircea prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism şi 

amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism, proiectul de hotărâre a fost avizat 

favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu 13 voturi „pentru”, iar doi consilieri locali   

s-au abținut de la vot. 

  Este adoptată Hotărârea nrt.70/2025 privind aprobarea unui Plan Urbanistic Zonal 

și a Regulamentului Local de Urbanism – ”Construire locuințe familiale, 

branșamente/racorduri la utilități, operațiuni notariale  privind circulația imobiliară, 

strada Dr.Ioan Mihu, f.n, Municipiul Orăștie, Județul Hunedoara”. 

 La punctul 4 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind  modificarea componenței nominale a Comisiei Tehnice de Amenajare a 

Teritoriului şi Urbanism a Municipiului Orăștie aprobată prin H.C.L nr.3/2018. 

 Dl inspector Tudorașcu Mircea dă citire raportului întocmit de Direcția Arhitect-șef. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

urbanism şi amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian întreabă că, dl Șerban Călin și dna Bodea 

Raluca sunt specialiști în urbanism. 

 Dl inspector Tudorașcu Mircea precizează că, in conformitate cu Legea nr.350/2001 

există obligativitatea să avem specialiști din mai multe domenii, din arhitectură, 

urbanism, inginerie, studii sociologice, economice. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian arată că, la cele două persoane este menționat 

faptul că, sunt ingineri și întreabă ce pregătire au acestea. 
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 Dl inspector Tudorașcu Mircea precizează ca, dna Bodea Raluca este inginer în 

domeniul protecției mediului, iar dl Șerban Călin are studii inginerești și deține funcția de 

director executiv al Compartimentului Administrarea domeniului public și privat. 

 Dna consilier local Fugaciu Nadina Rodica arată că, din comisie face parte și dna 

Cojocaru Mariana, care este la pensie și cere lămuriri cu privire la situația dânsei. 

 Dl inspector Tudorașcu Mircea menționează faptul că, dna Cojocaru Mariana nu 

este angajat al primăriei, este membru al Ordinului Arhitecților din România și este 

arhitect avizat. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 8 voturi.  

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.71/2025 privind  modificarea componenței nominale a 

Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism a Municipiului Orăștie 

aprobată prin H.C.L nr.3/2018. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru organizarea, repartizarea şi 

funcționarea parcărilor publice de reşedinţă aflate pe raza  municipiului Orăştie. 

 Dna inspector Roșu Claudia prezinta raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef și 

Administrarea Domeniului Public și Privat. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae arată că, în comisia pentru servicii publice şi 

comerț, muncă şi protecție socială, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Bota Adrian întreabă ce modificări s-au făcut față de regulamentul 

anterior. 

 Dna inspector Roșu Claudia precizează că, prelungirea contractelor de închiriere se 

va face o perioadă de cinci ani, în prezent se prelungesc doar pe o perioadă de doi ani, a 

fost introdusă Legea nr.448/2006, iar persoanelor cu dizabilități care solicita un loc de 

parcare le va fi atribuită un loc de parcare cu prioritate. 

 Dl consilier local Bota Adrian speră să rămână în vigoare faptul că, persoanele să 

fie anunțate cu o luna înainte de expirarea contractului, iar acel mesaj sa fie complet, 

când va expira contractul, când poate veni să prelungească contractul, modalitatea de 

plată, inclusiv intervalul orar când poate plăti. 

 Dna inspector Roșu Claudia menționează faptul că, exista implementat un program 

prin care titularii sunt anunțați când le expiră contractul. 

 Dna consilier local Fugaciu Nadina Rodica arată că, din discuții cu anumite 

persoane care sunt interesate de parcări, aceștia au întrebat dacă exista posibilitatea ca 

între orele 8-16, parcările să fie libere și dacă se poate aplica o asemenea măsură, având 

în vedere că în alte localități exista această posibilitate. 

 Dl secretar Călin Costoiu menționează că, în momentul de față este la faza de 

discuție, dacă era ceva materializat trebuia să se concretizeze într-un proiect de hotărâre, 

proiectul de hotărâre propus spre aprobare nu prevede această posibilitate, pe viitor dacă 

se dorește se poate prevede acest lucru, dar nu am avut semnale în acest sens. 

 Dna consilier local Fugaciu Nadina Rodica arată că, persoanele care dețin un loc de 

parcare sunt nemulțumiți ca taxa anuală este foarte mare. 

 Dl consilier local Sîrbu Florina Eleonora este de părere că, o taxă anuală de 100 lei 

sau mai mult nu este una foarte mare și fiecare plătește în funcție de cât a licitat pentru 

locul de parcare. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 8 voturi.  
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 Acesta se supune la vot și se aprobă cu 14 voturi „pentru”, iar un consilier local s-a 

abținut de la vot. 

 Este adoptată Hotărârea nr.72/2025 privind aprobarea Regulamentului pentru 

organizarea, repartizarea şi funcționarea parcărilor publice de reşedinţă aflate pe raza  

municipiului Orăştie. 

 La punctul 6 al ordinii de zi, dl primar expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre  privind atribuirea în folosință gratuită a unui teren în vederea construirii unei 

locuințe proprietate personală, în condițiile Legii nr.15/2003. 

 Dna inspector Roșu Claudia prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef și 

Administrarea Domeniului Public și Privat. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț dă citire raportului de avizare al comisiei  pentru 

urbanism şi amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian întreabă dacă dl Chindriș mai are alt teren în 

proprietate. I se răspunde de către dna inspector Roșu Claudia care menționează că, 

solicitantul nu deține alte terenuri în proprietate. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian întreabă dacă pe viitor, acest teren va putea fi 

cumpărat de către proprietarul construcției.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, există posibilitatea ca terenul să fie 

cumpărat, dacă va exista o solicitare în acest sens din partea proprietarului locuinței, în 

baza unui raport de evaluare și care va fi supusă aprobării Consiliului local. 

 Dl consilier local Bota Adrian întreabă că doar o singură cerere a fost depusă, se 

aștepta să fie un interes mai mare din partea cetățenilor. 

 Dna inspector Roșu Claudia menționează faptul ca, au mai fost persoane care au 

întrebat, dar nu le-a convenit zona și își doreau terenuri într-o zonă mai aproape de 

centru.  

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.73/2025 privind atribuirea în folosință gratuită a unui teren 

în vederea construirii unei locuințe proprietate personală, în condițiile Legii nr.15/2003. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului de închiriere nr.1/1997 având 

ca obiect spațiul din imobilul situat în municipiul Orăștie, str.Grădiștei, care expiră în 

luna aprilie 2025. 

 Dna inspector Roșu Claudia dă citire raportului întocmit de Direcția Arhitect-șef și 

Administrarea Domeniului Public și Privat. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian întreabă că, spațiul respectiv este în 

proprietatea privată a municipiului Orăștie. I se răspunde de către dna inspector Roșu 

Claudia care precizează ca, acest spațiu este proprietatea municipiului Orăștie fiind 

inventariat în domeniul privat. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.74/2025 privind aprobarea prelungirii duratei 

contractului de închiriere nr.1/1997 având ca obiect spațiul din imobilul situat în 

municipiul Orăștie, str.Grădiștei, care expiră în luna aprilie 2025. 
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 La punctul 8 al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei unui contract de concesiune pentru terenul 

aferent unui atelier din municipiul Orăștie situat în str.Primăverii, nr.31 care expiră în 

luna aprilie 2025. 

 Dna inspector Roșu Claudia prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef și 

Administrarea Domeniului Public și Privat. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru administrație locală, juridică şi de disciplină. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius anunță că nu va participa la vot. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 14 voturi „pentru”,                   

iar dl consilier local Zvîncă Mihai Caius nu a votat. 

 Se adoptă Hotărârea nr.75/2025 privind aprobarea prelungirii duratei unui contract 

de concesiune pentru terenul aferent unui atelier din municipiul Orăștie situat în 

str.Primăverii, nr.31 care expiră în luna aprilie 2025. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al 

Municipiului Orăștie, județul Hunedoara. 

 Dna inspector Roșu Claudia prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef și 

Administrarea Domeniului Public și Privat. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.76/2025 privind atestarea inventarului bunurilor care 

aparțin domeniului public al Municipiului Orăștie, județul Hunedoara. 

 La punctul 10 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr.7/2025 referitoare la însușirea 

raportului de evaluare şi a vânzarii, cu drept de preempțiune, a unui teren intravilan situat 

în Municipiul Orăştie, Str.Cloșca, Nr.29 înscris în CF 62103 Orăștie. 

 Dna inspector Roșu Claudia dă citire raportului întocmit de Direcția Arhitect-șef și 

Administrarea Domeniului Public și Privat. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia prezintă raportul de avizare al comisiei 

pentru administrație locală, juridică şi de disciplină. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.77/2025 privind revocarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.7/2025 referitoare la însușirea raportului de evaluare şi a vânzarii, cu drept de 

preempțiune, a unui teren intravilan situat în Municipiul Orăştie, Str.Cloșca, Nr.29 înscris 

în CF 62103 Orăștie. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare aferentă obiectivului 

de investiții – ”Reabilitarea, modernizarea și creșterea calității și accesibilității la educație 

din cadrul Școlii Gimnaziale „Dr. Aurel Vlad” din Municipiul Orăștie strada Luminii, 

nr.10”. 
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 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – 

Compartiment Programe și Dezvoltare. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț menționează că, în comisia pentru urbanism şi 

amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism, proiectul de hotărâre a fost avizat 

favorabil.  

 Dna consilier local Fugaciu Nadina Rodica arată că în prezent sunt geamuri 

termopan și întreabă ca vor fi înlocuite tot cu geamuri termopan. 

 Dl director Stănilă Marius precizează că, nu vor fi înlocuite geamurile, sunt câteva 

uși vechi care sunt pe cadru metalic și acelea vor fi înlocuite. 

 Dna consilier local Aldea Simona Maria, director al Școlii Gimnaziale „Dr.Aurel 

Vlad” intervine și menționează faptul că, nu se vor înlocui geamurile de tip termopan cu 

alte geamuri, tâmplărie nu înseamnă doar geamuri, există două geamuri la sala de sport la 

care vrem să le schimbăm sistemul de deschidere, acestea fiind foarte sus, nu ajungem să 

le deschidem ori sala de sport trebuie aerisită, deci trebuie făcut un sistem ca acestea să 

poată fi deschise de jos. 

 Dna consilier local Fugaciu Nadina Rodica este de părere că, poate ar fi bine ca în 

raportul tehnic să se menționeze că geamurile respective sunt pe structura de metal și vor 

fi înlocuite cu geamuri termopane mai performante. 

 Dl director Stănilă Marius arată că, acum discutăm de tema de proiectare și nota 

conceptuală, nu aprobăm un proiect tehnic sunt niște masuri propuse de noi pe care le 

vom prezenta proiectantului, care va merge la fața locului, va analiza, va întocmi un 

studiu de fezabilitate și ulterior proiectul va fi supus aprobării. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 8 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.78/2025 privind aprobarea notei conceptuale și a temei 

de proiectare aferentă obiectivului de investiții – ”Reabilitarea, modernizarea și creșterea 

calității și accesibilității la educație din cadrul Școlii Gimnaziale „Dr. Aurel Vlad” din 

Municipiul Orăștie strada Luminii, nr.10”. 

 La punctul 12 al ordinii de zi, dl primar expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare aferentă obiectivului 

de investiții – ”Reabilitarea, modernizarea și creșterea calității și accesibilității la educație 

din cadrul Colegiului Național „AUREL VLAICU” ”din Municipiul Orăștie, strada 

Gheorghe Lazăr Nr.8 . 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Tehnică – 

Compartiment Programe și Dezvoltare. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț dă citire raportului de avizare al comisiei pentru 

urbanism şi amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta arată că, daca se poate să se găsească o 

soluție pentru înlocuirea geamurilor, sa fie din lemn stratificat, la Colegiul Național 

„Decebal” din Deva a fost înlocuită tâmplăria, este tot o clădire de patrimoniu și au 

montat geamuri de tip termopan. 

 Dl director Stănilă Marius precizează că, valoarea lucrărilor este de aproximativ trei 

milioane și nu știm dacă vom reuși să ne încadrăm în această valoare. 

 Dna consilier local Fugaciu Nadina Rodica arată că, imobilul în care funcționează 

coelgiul este o clădire de patrimoniu și întreabă ca schimbarea fațadei este în termenii 

legii, se poate modifica.  

 Dl director Stănilă Marius menționează faptul că, se pot efectua lucrări de reparații 

cu acordul prealabil al Direcției Județene pentru Cultură. 
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 Dl secretar general Călin Costoiu arată că, în momentul de față nu este necesar 

avizul, acesta va fi solicitat prin certificatul de urbanism și ulterior prin autorizația de 

construire.  

 Dl viceprimar Cristian Hendrea propune modificarea denumirii obiectivului de 

investiții din „Reabilitarea, modernizarea și creșterea calității și accesibilității la educație 

din cadrul Colegiului Național „AUREL VLAICU” ”din Municipiul Orăștie, strada 

Gheorghe Lazăr Nr.8”  în „Dotare, modernizare și digitalizare  Colegiul National „Aurel 

Vlaicu” Orăștie, județul Hunedoara pentru stimularea creșterii si accesibilității la 

educație”, așa cum a fost înregistrat la Agenția de Dezvoltare Regională Vest. În acest 

propune modificarea titlului proiectului de hotărâre, care va avea următorul cuprins : 

„Hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare aferente 

obiectivului de investiții  „Dotare, modernizare și digitalizare  Colegiul Național „Aurel 

Vlaicu” Orăștie, județul Hunedoara pentru stimularea creșterii și accesibilității la 

educație’’ ”. De asemenea, propune modificarea art.1, care va avea următorul cuprins : 

„Se aprobă nota conceptuală aferentă obiectivului de investiții „Dotare, modernizare și 

digitalizare  Colegiul Național „Aurel Vlaicu” Orăștie, județul Hunedoara pentru 

stimularea creșterii și accesibilității la educație”, aceasta constituind Anexa nr.1 la 

prezenta hotărâre”. Articolul 2 se va modifica și va avea urmăritorul cuprins : „Se aprobă 

tema de proiectare aferentă obiectivului de investiții „Dotare, modernizare și digitalizare  

Colegiul Național „Aurel Vlaicu” Orăștie, județul Hunedoara pentru stimularea creșterii 

și accesibilității la educație”, aceasta constituind Anexa nr.2 la prezenta hotărâre”. 

Totodată, propune modificarea art.3, care va avea următorul cuprins : „Se împuternicește 

Primarul Municipiului Orăștie, să semneze toate documentele necesare realizării 

obiectivului de investiții „Dotare, modernizare și digitalizare  Colegiul Național „Aurel 

Vlaicu” Orăștie, județul Hunedoara pentru stimularea creșterii și accesibilității la 

educație” ”. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea amendamentului și 

a proiectului de hotărâre este de 8 voturi. 

  Amendamentul dlui viceprimar se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de 

voturi. 

 Proiectul de hotărâre în forma modificată este supus la vot și aprobat în 

unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.79/2025 privind aprobarea notei conceptuale și a temei de 

proiectare aferente obiectivului de investiții  „Dotare, modernizare și digitalizare  

Colegiul Național „Aurel Vlaicu” Orăștie, județul Hunedoara pentru stimularea creșterii 

și accesibilității la educație’’. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare aferentă obiectivului 

de investiții – ”Reabilitarea, modernizarea și creșterea calității și accesibilității la educație 

din cadrul Grădiniței „Căsuța cu Povești” din Municipiul Orăștie, strada Pricazului, nr.6”. 

 Dl director Stănilă Marius dă citire raportului întocmit de Direcția Tehnică – 

Compartiment Programe și Dezvoltare. 

 Dl consilier local Petre Radu Onuț arată că, în comisia pentru urbanism şi 

amenajarea teritoriului, protecție mediu şi turism, proiectul de hotărâre a fost avizat 

favorabil. 

 Dl consilier local Bota Adrian întreabă la ce se refera concret serviciile de terapie 

specializată și se va face o sală specială pentru acești copii.  

 Dl director Stănilă Marius menționează că, este o categorie obligatorie prin ghidul 

de finanțare în care sunt prevăzute mai multe activități dintre acestea se pot alege, 
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inclusiv tabere, excursii, cursuri sau terapii.   

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 8 voturi.  

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.80/2025 privind aprobarea notei conceptuale și a temei 

de proiectare aferentă obiectivului de investiții – ”Reabilitarea, modernizarea și creșterea 

calității și accesibilității la educație din cadrul Grădiniței „Căsuța cu Povești” din 

Municipiul Orăștie, strada Pricazului, nr.6”. 

 La punctul 14 al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind modificarea Statutului Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

„Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”. 

 Dl director Stănilă Marius prezintă raportul întocmit de Direcția Arhitect-șef și 

Administrarea Domeniului public și privat. 

 Dl consilier local Iordăchescu Nicolae dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru servicii publice şi comerț, muncă şi protecție socială. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian arată că, acest proiect de hotărâre a fost inițiat 

ca urmare a demersului Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Sistemul Integrat de 

Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara” și întreabă că acest lucru îl va face fiecare 

membru asociat. I se răspunde de către dl director Stănilă Marius care menționează că, 

prin nota de fundamentare înaintată de asociație se solicită aprobarea noului statut al 

asociației conform modificărilor aprobate de adunarea generală a asociaților. 

 Dl consilier local Secui Adrian Iulian întreabă ce se întâmplă în situația în care unul 

dintre membrii nu aprobă statutul modificat.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, în situația în care nu îl aprobă, 

acesteia nu i se aplică, nu are consecințe juridice, dar statutul se va supune la vot în 

adunarea generală și se adoptă hotărârea cu votul majorității membrilor, iar în baza 

actului respectiv se merge la instanță și se actualizează statutul. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 8 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 12 voturi „pentru”, iar trei 

consilieri locali s-au abținut de la vot. 

 Se adoptă Hotărârea nr.81/2025 privind modificarea Statutului Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară „Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul 

Hunedoara”. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre  privind aprobarea execuției bugetare pentru anul 2024 al Regiei Publice Locale 

Ocolul Silvic ”Valea Orăștiei” R.A Orăștie. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Juridic – Contencios. 

 Dl ing.Cristea Ioan, șef ocol în cadrul Regiei Publice Locale Ocolul Silvic „Valea 

Orăștiei” RA Orăștie face o prezentare pe scurt a exercițiului bugetar pe anul 2024 al 

regiei publice locale. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități economico-

financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Bota Adrian menționează că, din câte a înțeles regia și-a propus să 

vândă o anumită cantitate de lemn și nu a reușit să o comercializeze în totalitate din 

anumite motive și îl întreabă pe dl ing.Cristea Ioan cum își face publicitate regia, care 

este modalitatea de informare a populației care dorește să cumpere lemn.  

 Dl ing.Cristea Ioan precizează ca, regia își face reclama prin intermediul unei pagini 
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de Facebook și prin publicarea de anunțuri în presă. 

 Dl consilier local Bota Adrian este de părere că, ar trebui să se publice anunțuri și 

pe site-ul Primăriei și cât mai multă lume să fie informată de ofertele regiei publice. 

 Dl ing.Cristea Ioan arată că, în primele luni acestui an au fost solicitări ceva mai 

multe, lumea vine aproape zilnic și achiziționează lemn pentru foc, care se vinde din 

depozitul ocolului și din pădure. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.82/2025 privind aprobarea execuției bugetare pentru 

anul 2024 al Regiei Publice Locale Ocolul Silvic ”Valea Orăștiei” R.A Orăștie. 

 La punctul 16 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Regiei Publice Locale 

Ocolul Silvic „Valea Orăştiei” R.A Orăștie pe anul 2025. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian dă citire raportului întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Juridic – Contencios.   

 Dl ing.Cristea Ioan, șef ocol în cadrul Regiei Publice Locale Ocolul Silvic „Valea 

Orăștiei” RA Orăștie face o prezentare succintă a bugetului de venituri și cheltuieli al 

regiei pe anul 2025. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan prezintă raportul de avizare al comisiei pentru 

activități economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.83/2025 privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli 

al Regiei Publice Locale Ocolul Silvic „Valea Orăştiei” R.A Orăștie pe anul 2025. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind procedura pentru înregistrarea, 

evidența şi radierea vehiculelor pentru care există obligativitatea înregistrării, de pe raza 

administrativ-teritorială a Municipiului Orăștie. 

 Dna inspector Pojoni Elena prezintă raportul întocmit de Direcția Administrație 

Publică Locală. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 8 voturi.  

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.84/2025 privind aprobarea Regulamentului privind 

procedura pentru înregistrarea, evidența şi radierea vehiculelor pentru care există 

obligativitatea înregistrării, de pe raza administrativ-teritorială a Municipiului Orăștie. 

 La punctul 18 al ordinii de zi, dl primar expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind modificarea componenței comisiei de  evaluare şi selecție  a solicitărilor 

de finanţări nerambursabile, alocate din bugetul local al municipiului Orăştie, în baza 

Legii nr.350/2005 aprobată prin H.C.L nr.144/2020. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Juridic – Contencios. 

 Dna consilier local Giurgiu Margareta dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru învățământ, sănătate, activități social-culturale şi culte. 
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 Președintele de ședință solicită consilierilor locali să facă propuneri nominale 

pentru alegerea unui membru în comisia de evaluare şi selecţie  a solicitărilor de finanţări 

nerambursabile. 

 Dl viceprimar Cristian Hendrea îl propune pe dl consilier local Bota Adrian. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 8 voturi. 

 După pauză, dl secretar general Călin Costoiu prezintă buletinele de vot şi explică 

procedura după care se va desfășura votul.   

  În continuare, dl secretar general înmânează, pe rând, în ordine alfabetică, fiecărui 

consilier local, câte un buletin de vot pentru alegerea unui membru în comisia de evaluare 

şi selecţie a solicitărilor de finanţări nerambursabile, care intră în cabina special 

amenajată, apoi introduce buletinul de vot în urnă. Cabina de vot şi urna se află în fața 

consilierilor locali.   

 După încheierea votării, președintele de ședință procedează la deschiderea urnei în 

fața consilierilor locali, deschide fiecare buletin de vot şi le arată cum s-a votat, apoi îl 

pune pe masa prezidiului. 

 Apoi, președintele de ședință şi dl secretar general Călin Costoiu procedează la 

numărarea voturilor în public şi întocmesc procesul verbal constatator al rezultatului 

votării, arătând că cei 15 consilieri locali prezenți au votat, iar dl consilier local Bota 

Adrian a obținut 13 voturi „pentru”. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.85/2025 privind modificarea componenței comisiei de  

evaluare şi selecţie  a solicitărilor de finanţări nerambursabile, alocate din bugetul local al 

municipiului Orăştie, în baza Legii nr.350/2005 aprobată prin H.C.L nr.144/2020. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind repartizarea consilierilor locali pe zone de responsabilitate la nivelul 

municipiului Orăștie. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian dă citire raportului întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Juridic – Contencios. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Bota Adrian menționează faptul că, în momentul în care a devenit 

consilier local a preluat o zonă de responsabilitate în care în general sunt probleme de tot 

felul și din câte a observat a rămas pe aceeași zonă și ar dori să transmită un mesaj cuiva 

care nu este prezent la ședință. De când i-a fost repartizată acea zonă a încercat mereu să 

fie alături de oameni, a intrat în majoritatea caselor, îi cunoaste pe toți cetățenii care 

locuiesc în acel cartier și ei îl cunosc, unii îl plac, alții nu, a încercat mereu să facă cât 

mai multe lucruri pentru aceștia începând de la haine, bani, a reușit să facă inclusiv o 

casă. De asemenea, arată că, pentru ceea ce a facut, niciodată nu a așteptat nimic în 

schimb de la aceștia, înainte de alegeri se perinda tot felul de oameni, cu o săptămână sau 

două înainte de alegeri și oamenii sunt păcăliți, cei care locuiesc acolo sunt așa cum sunt 

și pot fi păcăliți, pentru că este o lume săraca.  Totodată, îi roagă pe cei care fac aceste 

lucruri, să continue, nu este supărat pe ei, se bucura că au venit în acele săptămâni înainte 

de alegeri, dar îi așteaptă și acum, să vină cu o bicicletă, cu caiete pentru copiii care merg 

la școală, să ajute cu un pat o femeie bătrână, îi așteaptă în continuare, nu este nevoie 

doar în înainte de alegeri, să simtă ca au un om care este alături de ei, au tot felul de 

probleme și ar fi bine ca cei care au încercat înainte de alegeri cumva să îi îndrume pe 

cine să voteze, îi roagă să vina în continuare și să fie alături de acești oameni.      
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 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 8 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.86/2025  privind repartizarea consilierilor locali pe zone 

de responsabilitate la nivelul municipiului Orăștie. 

 La punctul 20 al ordinii de zi, dl primar arată motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local nr.4/2025 referitoare la aprobarea 

Planului de lucrări de interes local pe anul 2025 ce vor fi prestate de persoanele care 

beneficiază de venitul minim de incluziune. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Juridic – Contencios. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia dă citire raportului de avizare al comisiei 

pentru administrație locală, juridică şi de disciplină. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 8 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.87/2025 privind revocarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.4/2025 referitoare la aprobarea Planului de lucrări de interes local pe anul 2025 ce vor 

fi prestate de persoanele care beneficiază de venitul minim de incluziune.  

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind modificarea articolului 5, alin.(1) al Hotărârii Consiliului Local 

nr.22/2025 referitoare la stabilirea unor măsuri ca urmare a finalizării procedurii de 

selecție pentru desemnarea membrilor în Consiliul de Administrație al S.C Activitatea 

Goscom S.A. Orăștie. 

  Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Juridic – Contencios. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil.  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 8 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu 12 voturi „pentru”, iar trei consilieri locali     

s-au abținut de la vot. 

 Este adoptată Hotărârea nr.88/2025 privind modificarea articolului 5, alin.(1) al 

Hotărârii Consiliului Local nr.22/2025 referitoare la stabilirea unor măsuri ca urmare 

finalizării procedurii de selecție pentru desemnarea membrilor în Consiliul de 

Administrație al S.C Activitatea Goscom S.A. Orăștie.  

 La punctul 22 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind respingerea plângerii prealabilă formulată de Tăbăcaru Iulia-Elena 

împotriva Hotărârii Consiliului Local nr.309/2024. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian dă citire raportului întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Juridic – Contencios. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia prezintă raportul de avizare al comisiei  

pentru administrație locală, juridică şi de disciplină. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia consideră că, proprietarii imobilului dacă 

tot fac reclamații, să vină să se îngrijească de proprietățile pe care le dețin, există un gard 

care s-a dărâmat și ar fi bine ca înainte de a face plângeri să vadă cum se prezintă 

imobilul. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 8 voturi. 
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 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Se adoptă Hotărârea nr.89/2025 privind respingerea plângerii prealabilă formulată 

de Tăbăcaru Iulia-Elena împotriva Hotărârii Consiliului Local nr.309/2024. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan arată motivele inițierii proiectului de 

hotărâre  privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Orăștie a unui 

președinte de ședință care va conduce ședințele în luna aprilie 2025. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian prezintă raportul întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Juridic – Contencios. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Președintele de ședință solicită consilierilor locali să facă propuneri nominale 

pentru alegerea președintelui de ședință, care va conduce ședințele în luna aprilie 2025. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia o propune pe dna consilier local Giurgiu 

Margareta. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

propunerii și a proiectului de hotărâre este de 8 voturi.  

 Propunerea dnei consilier local Cîndea Lenuța Aurelia se supune la vot și se aprobă 

cu unanimitate de voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat în unanimitate. 

 Este adoptată Hotărârea nr.90/2025 privind alegerea dintre membrii Consiliului 

Local al Municipiului Orăștie a unui președinte de ședință care va conduce ședințele în 

luna aprilie 2025. 

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan expune motivele inițierii proiectului de 

hotărâre  privind alocarea unei sume de bani din bugetul local al municipiului Orăștie pe 

anul 2025 în vederea aprobării suportării cheltuielilor ocazionate de vizita unei delegații 

olandeze din orașul înfrățit Sliedrecht – Olanda, în perioada 9-12 aprilie 2025. 

 Dna inspector Vasiu Ramona prezintă raportul întocmit de Direcția Administrație 

Publică Locală – Compartiment Informații pentru cetățeni și Relații publice. 

 Dl consilier local Jula Radu Ioan dă citire raportului de avizare al comisie pentru 

activități economico-financiare. 

 Dl secretar general arată că, cvorumul necesar pentru aprobarea proiectului de 

hotărâre este de 10 voturi. 

 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

 Este adoptată Hotărârea nr.91/2025 privind alocarea unei sume de bani din bugetul 

local al municipiului Orăștie pe anul 2025 în vederea aprobării suportării cheltuielilor 

ocazionate de vizita unei delegații olandeze din orașul înfrățit Sliedrecht – Olanda, în 

perioada 9-12 aprilie 2025. 

 La punctul 26 al ordinii de zi, dl primar prezintă motivele inițierii proiectului de 

hotărâre privind aprobarea achiziționării unor servicii juridice de consultanță, asistență şi 

reprezentare de la un avocat, în dosarul nr. 1164/272/2024. 

 Dl consilier juridic Fleșeriu Ciprian dă citire raportului întocmit de Direcția 

Administrație Publică Locală – Compartiment Juridic – Contencios. 

 Dna consilier local Cîndea Lenuța Aurelia arată că, în comisia pentru administrație 

locală, juridică şi de disciplină, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 

 Dl consilier local Bota Adrian întreabă cine sunt cei care au solicitat acordarea 

acestor sume. 

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, pârâții sunt o parte dintre colegi, 

iar unii sunt la pensie. 
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 Dl primar ing.Ovidiu Bălan arată că, este o aberație, la momentul respectiv nu ar fi 

trebuit să se piardă acel proces. 

 Dl secretar general Călin Costoiu intervine și menționează faptul că, este singurul 

dosar în care nu s-a făcut recurs sau apel, cu toate că, indiferent de șanse trebuie făcute 

demersurile legale. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan este de părere că, așa cum a spus, după ce a fost ales în 

funcția de primar, în urma unor discuții la momentul respectiv toți și-au asumat și erau 

conștienți că nu este o chestie normală si au semnat niște angajamente care nu se mai 

găsesc si nu este normal să soliciți un spor care nu mai este prevăzut de lege  

 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru aprobarea 

proiectului de hotărâre este de 8 voturi. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot și aprobat cu 14 voturi „pentru”, iar un 

consilier local s-a abținut de la vot. 

 Se adoptă Hotărârea nr.92/2025 privind aprobarea achiziționării unor servicii 

juridice de consultanță, asistență şi reprezentare de la un avocat, în dosarul                      

nr. 1164/272/2024.  

 În continuare, dl primar ing.Ovidiu Bălan face o prezentare succintă a Raportului 

privind starea economică, socială și de mediu a municipiului Orăștie pentru anul 2024. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan arată că, există o solicitare din partea unei localități din 

Italia de a stabili o relație de înfrățire, se vor pregăti materialele în acest sens și în ședința 

ordinară din luna aprilie va fi supus aprobării consiliului local un proiect de hotărâre prin 

care se va propune înfrățirea cu localitatea Popoli Terme. Totodată, menționează că, 

proiectul referitor la panourile fotovoltaice cu o capacitate de 1000 Kv a fost depus, a 

parcurs etapa de evaluare și urmează ca în perioada următoare să fie semnat contractul de 

finanțare. De asemenea, arată că, ieri a fost semnat contractul pentru proiectul  

„Compartiment de microbiologie medicală în cadrul laboratorului de analize medicale 

Spitalul Municipal Orăștie”, care urmează să fie implementat. 

 La ultimul punct al ordinii de zi, „Întrebări-interpelări”, dl consilier local Zvîncă 

Mihai Caius arată că, au fost montate panourile de afișaj pentru alegerile prezidențiale 

care se vor desfășura în luna mai, din data de 4 aprilie va începe campania electorală și 

dată trecută afișele candidatului Uniunii Salvați România au fost vandalizate, au fost 

schimbate, nu am zis nimic, apoi înainte de turul al doilea, o persoana care a fost văzută 

și de comercianții din zona a rupt afișele în plina zi fără nicio problemă, iar în acest sens 

l-a informat si pe dl viceprimar de această situație și este părere că ar trebui luate măsuri 

să nu se mai ajungă la situații de acest gen. 

 Dl primar ing.Ovidiu Bălan arată că, din păcate și afișele unuia dintre candidații 

Partidului Social Democrat la alegerile parlamentare au fost vandalizate și sunt 

regretabile asemenea fapte. 

 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 

 

 

                Președinte de ședință,                                                        Secretar General,                                                                   

           Nadina Rodica FUGACIU                                     jr.Călin COSTOIU 

 


